
Skolebestyrelsesmøde 26.10.2022 

Tidspunkt: kl. 17.30 – 19.30. Sted: Personalerummet 

Mødedeltagere:  

Christine Kildevæld, Frans Rossing Andersson, Helle Liske Rosenvinge, Kenneth Sneskov Ravn, Lise 
Bundgaard-Jacobsen, Maria Josefine Skjøtt Stagis Andersen, Kristine Schou Madsen, Merete Bruun 
Kristiansen, Jørn Skovmand Andersen, Mette Sun Otte 

Afbud: Anne Rosborg Wegener, Jesper Foldberg Nielsen 

Referent:  

 

 

1. Gensidig orientering  
a. Nyt fra ledelsen 

Bl.a. Besøg fra Arbejdstilsynet, ny organisering af Børn og Unge-forvaltningen, opfølgning på 
taxa (hastigheder) 

b. Nyt fra elevrådet 
c. Nyt fra MED 

a. Vi fik en grøn smiley af arbejdstilsynet; der blev primært kigget på psykisk arb. mljø 
b. Ny organisering af områdechefer fra nu har vi Lars Mølgaard som områdechef 
c. Henvend jer på kontoret med reg.nr og tidspunkt, hvis man spotter en taxa med for høj 

hastighed 
d. Elevrådet har fået penge til etablering af nye legeredskaber i skolegården. 

Repræsentanter fra elevrådet deltager i proces omkring børnevenlig kommune. 
e. Theis er blevet valgt som TR for pædagogerne 

2. Valg til SFR  
Maria er med SFR (tillykke!) – og giver en opdatering på det første møde med forvaltningen 
under emnerne ’Sammen om stærke fællesskaber og mere tid til kerneopgaven’ Første møde er 
afholdt 7 rep+1 suppleant Haukur Thorsteinsson fra Sønderbro skolen valgt som formand. 
Maria er kommet i en gruppe ”samtaler om stærke fællesskaber” 
Generel drøftelse i bestyrelsen om skolen og bestyrelsens rolle ind i at skabe 
deltagelsesmuligheder og sammenhængskraft. Beslutning: brain storm i bestyrelsen på næste 
møde om hvad bestyrelsen har brug for at vide mere om i relation skolens dagligdag. 

3. Den gode fortælling fra skolens hverdag v/Jørn. 
Fortælling om skoleskak / på fredag værkstedsdag 

4. Leasingaftaler 
Hvad er bestyrelsens holdning til disse? Skolen redegør for tidligere brug af leasing samt, hvad 
erfaringerne har været på området. Vi har endnu ikke fået konkret tilbagemelding på leasing af 
bil. Bestyrelsen er pro leasing, når det giver mening og kan holdes indenfor den økonomiske 
ramme, men vil naturligvis altid høre om det konkrete behov før godkendelse. 

5. SB-seminar 
Opsamling på doodle (13/1, 20/1 og 17/3 er sat i spil) D. 17-3 er valgt. Skolen undersøger med 
Højgården 

6. Evt. Vi starter møderne kl. 17.30. 



7. Kommunikation på baggrund af dagens møde  
 

 

 


